



မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter ၏ COVID-19 နှင့်ပတ်သက်သော မေးခွန်း နှင့် အဖြေ။ BCPS သည် ဤအခက်အခဲကို ကျော်လွှားနိုင်ပါသည်။

သို့/BCPS မိသားစုများအားလုံး၊

ဤအချိန်အခါသည် လူတိုင်းအတွက်အခက်ခဲဆုံးဖြစ်သန်းရာအချိန်ကာလတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ သို့ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့ BCPS မိသားစုများ နှင့် Battle Creek အတွင်းနေထိုင်သူများအနေဖြင့် ဤအခြေအနေတွင် ခိုင်မာစွာရပ်တည်နိုင်ကြမည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။

ဤအချိန်တွင် မေးခွန်းတွေများစွာရှိနေပါသည်။ အချို့မေးခွန်းများမှာ ချက်ချင်းဖြေဆို၍ရသော်လည်း၊ အချို့သောမေးခွန်း များမှာမူ နေ့စဉ်ပြောင်းလဲနေတာဖြစ်သောကြောင့် ဖြေဆိုရန်စောင့်ဆိုင်းရတာမျိုးလည်းရှိနေပါသည်။

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Kim Carter သည် BCPS အနေဖြင့် ဘာတွေလုပ်ဆောင်နေသလဲဆိုတာ မိဘ၊ ပြည်သူများ သိရှိနိုင် ရန် WBCK ရေဒီယိုအသံလွှင့်ဌာနရှိဝန်ထမ်းများ၏ အင်တာဗျူးကိုဖြေဆိုခဲ့ပါသည်။

သူမဖြေဆိုခဲ့သောအင်တာဗျူးမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

WBCK- ကျောင်းအစားအစာအစီအစဉ် မှီခိုနေရသော မိသားစုများအတွက် ရွေးချယ်စရာကဘာလဲ?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter- BCPS မိသားစုများအတွက် ကျောင်းပိတ်နေစဉ်အတွင်း၌လည်း ကျောင်းသားများအတွက် အစားအစာများကိုကျွေးမွေးဖို့ရန်လုံလောက်လျှက်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၌ ပြည်သူများထံသို့ အစားအစာအရောက်ပို့ ပေး သော ရဲစွမ်းသတ္တိနှင့်ပြည့်ဝသော ဝန်ထမ်းများရှိကြပါသည်။ ၎င်းတို့မှာ မူလတန်းကျောင်းအဆောက်အဦးတိုင်း နှင့် လူထု အသိုင်းအဝိုင်းအပြင်ဖက် နှစ်နေရာတို့တွင် အစားအစာများလက်ကမ်းနေကြပါသည်။ မူလတန်းကျောင်း ၇ နေရာ၊ Battle Creek Central အထက်တန်းကျောင်း၊ နှင့် အခြားနေရာများဖြစ်သော Battle Creek YMCA နှင့် Trinity Lutheran အသင်းတော် စသည့်နေရာများတွင် အစားအစာသာမကဘဲ၊ ကျောင်းပိတ်ရက်အတွင်း စာကြည့်ရန် စာအုပ်များကို လည်း လက်ကမ်းကြပါသည်။ အင်္ဂါနေ့တွင် အစားအစာထုတ် စုစုပေါင်း ၁၃၀၀ ထုတ်လက်ကမ်းနိုင်ခဲ့ကြပါသည်။ လာမည့် ရက်သတ္တပတ် နှစ်ပတ် အတွင်းကိုလည်းဆက်လက် ဝေပေးသွားအုံးမှာဖြစ်ပါသည်။

WBCK - အစားအစာထုတ်ထဲမှာ ဘာတွေပါသလဲ?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter- အစားအစာထုတ်တစ်ခုချင်းစီတွင် နံနက်သရေစာ နှင့် နောက်တစ်ရက်စာအထိလုံလောက် သော နေ့လည်စာ တို့အတွက်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည်

ဤအစားအစာထုတ်လာယူသောအခါ မိဘများနှင့် အတူရှိနေရန် မလိုပါ။ အကယ်၍ ကျောင်းသား၏ မိဘများသည် ကလေးနှင့်အတူလာရောက်ထုတ်ယူခြင်းမရှိသော်လည်း အစားအစာထုတ်ရရှိနိုင်အောင်စီစဉ်ပေးပါသည်။ ထုတ်ယူရမည့်နေ့ရက်များမှာ တနင်းလာ၊ ဗုဒ္ဓဟူး နှင့် သောကြာနေ့ တို့ ဖြစ်ပါသည်။

WBCK- ဤအစီအစဉ်က Battle Creek အစိုးရစာသင်ကျောင်း အတွက်ဘဲလား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter- မဟုတ်ပါဘူး။ BCPS ကျောင်းသားမိသားစုတွေကိုဘဲဝေပေးတာ မဟုတ်ပါဘူး။ အကယ်၍ သင့်အတွက် အစားအစာလိုအပ်တယ်ဆိုပါက၊ ကျွန်မတို့၏ စာသင်ကျောင်းအဆောက်အဦများသို့ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

WBCK- အစားအစာထုတ်များကို မည်ကဲ့သို့ဝန်ဆောင်မှုပေးတာလဲ?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - အစားအစာ ကို အထုတ်လေးတွေနဲ့ပြင်ဆင်ထားပါသည်။ ယူပြီး- ပြန်သွားရပါတယ်။ ကျွန်မတို့သည် သတ်မှတ်ထားသောစည်းကမ်းများကိုလိုက်နာပြီး၊ စာသင်ကျောင်းအဆောက်အဦ၏ ပြင်ပ၌ မိသားစုများ ရောက်လာသောအခါ လွယ်လင့်တကူ လက်ကမ်းနိုင်ရန် အစားအစာထုတ် နှင့် စာအုပ်များကို အဆင်သင့်ထားထားပါသည်။ ထို့ ကြောင့် တနင်းလာနေ့တွင် ထုတ်ယူသောအခါ နှစ်ရက်စာလက်ခံရရှိမှာဖြစ်ပြီး၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ တွင်လည်းထိုနည်းတူ ဆက်လက် ရရှိသွားမှာဖြစ်ပါသည်။

WBCK- Battle Creek အစိုးရစာသင်ကျောင်းရှိ ကျောင်းသားများအတွက် အွန်လိုင်း သင်ကြားခြင်း အစီအစဉ်ရှိပါသလား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - အင်တာနက်ရှိသော မိသားစုများအတွက် နည်းလမ်းများစွာ ပါဝင်သည့် အွန်လိုင်းသင်ကြားခြင်းအစီအစဉ်များ ဆောင်ရွက်နေကြပြီဖြစ်ပါသည်။ ဒီကနေ့ဘဲ [Learn at Home website](#) ကိုစတင်အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့ကြပါပြီ။ မိသားစုများထံသို့ အကြောင်းကြားပေးတော့မှာဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်မတို့သည် ဒေသအတွင်းတည်ရှိသောကုမ္ပဏီများနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး၊ အင်တာနက်အခမဲ့ဝန်ဆောင်မှုများကိုလည်းလုပ်ဆောင်ပေးကြပါသည်။ အကယ်၍ သင့်အနေဖြင့် အင်တာနက်မရှိပါက စာအုပ် နှင့် အခြားသင်ထောက်ကူကရိယာအမျိုးမျိုးပံ့ပိုးပေးနိုင်ပါသည်။

WBCK- ဤ မဖြစ်မနေ ပိတ်ရသော စာသင်ကျောင်းက Spring Break ကို ရောက်သွားစေနိုင်သလား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - ဟုတ်ကဲ့ ရောက်သွားပါတယ်။ Calhoun County ဧရိယာအားလုံးရှိ စာသင်ကျောင်းများကို Spring Break အထိ တိုးချဲ့သွားခဲ့ပါပြီ။ ကျွန်မတို့၏ ကျောင်းသားများသည် သုံးပတ်အတွင်း ကျောင်းပိတ်မှာဖြစ်ပြီး၊ အခြားတစ်ပတ်ကတော့ Spring Break အတွက်ဖြစ်ပါသည်။ အရမ်းကို ရှည်လျားလွန်းသောကျောင်းပိတ်ရက်ကြီးဖြစ်တယ်ဆိုတာ ကျွန်မတို့နားလည်ပါတယ်။ ကျောင်းသားများအတွက် ဆက်လက်ပြီး သင်ကြားခြင်းမရပ်စဲအောင်၊ အကောင်းဆုံးပံ့ပိုး ပေးနိုင်ဖို့ အတတ်နိုင်ဆုံးကြိုးစားထားပါတယ်။

WBCK- ပြည်နယ်အစိုးရ အနေဖြင့် အရေးပေါ် ကျောင်းပိတ်မှုအခြေအနေ ရက်တိုးချဲ့နိုင်မှု၊ ဖျက်သိမ်း သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်နိုင်မှုရှိမယ်လား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - ကျွန်မသိထားတာကတော့ ယခုချိန်မှာ တာဝန်ရှိသောပြည်နယ်အစိုးရဝန်ထမ်းများ၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နှင့် ဆရာ/မအဖွဲ့အစည်းတို့ ပူးပေါင်းတိုင်ပင်နေကြကြောင်းသိရှိရပါသည်။ အခုချိန်မှာတော့၎င်းတို့၏ ဆုံးဖြတ်

ချက်များ ကျွန်ုပ်တို့ကို ဘာမျှမချပြသေးပါဘူး။ ဒီနေရာမှာ လူတွေက မေးခွန်းများစွာမေးနေကြပါတယ်။ အခုချက်ချင်း ဖြေဆိုလိုရသော အဖြေတွေ ရှိနေရင်တောင် ကျွန်ုပ်တို့က ပြည်သူများရဲ့ လုံခြုံစိတ်ချရရှိမှုကိုဦးစားပေးသောကြောင့် မဖြေဆိုဘဲထိန်းချုပ်ရတာတွေလည်းရှိပါတယ်။ ပိုမိုခိုင်လုံတဲ့သတင်းအချက်အလက်များကို စောင့်ဆိုင်းကြပါစို့။

WBCK - ဤကျောင်းပိတ်ရက်အတွင်း ပြည်နယ်၏သတ်မှတ်ထားသော စာဖတ်ခြင်း ရည်မှန်းချက် နှင့် အခြားရည်မှန်းချက် များပြည့်စုံနိုင်ရန်ဆောင်ရွက်နိုင်သောနည်းလမ်းရှိမည်လား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - သိသာတဲ့သက်ရောက်မှုရှိမယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့က အခုချိန်မှာ လေးပတ်စာ အတွင်း ဤအစီအစဉ်အတွက် ထိရောက်သောလုပ်ဆောင်မှုရှိနိုင်ရန်အခွင့်အရေးမရှိဘူး။ အဲဒါကြောင့် ကျောင်းသားတိုင်း ပညာရေး၌ နှစ်နာမူမရှိအောင် နည်းလမ်းများစွာ ကျွန်ုပ်တို့ ရှာဖွေပေးရမှာဖြစ်ပါသည်။ အဲဒါက ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အရေးကြီး ဆုံးကိစ္စဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ Battle Creek အစိုးရစာသင်ကျောင်းမှာ ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်း၏ နာမည် နှင့် အတူ ၎င်းတို့၏ အားနည်းချက်၊ အားသာချက်များကိုလည်း ပံ့ပိုးကူညီပေးနိုင်ရန် သိရှိထားကြပါသည်။ ၎င်းမှာ အင်မတန်မှ အရေးကြီးသောအချက်တချက်ဖြစ်ပါသည်။ ရှေ့ဆက်ပြီး ၎င်းတို့ တိုးတက်အောင်မြင်ဖို့ရရှိရန် ယခုလို တစ်ဦးချင်းကို သိရှိ နေခြင်းဖြင့် များစွာအထောက်အကူပေးမှာဖြစ်ပါသည်။

WBCK - ပြည်နယ်၏ တတိယတန်း- စာဖတ်ခြင်း တောင်းဆိုမှု အပေါ် ဤကျောင်းပိတ်ခြင်းကြောင့် အကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိနိုင်သလား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - ဤအကြောင်းအရာ နှင့် ပတ်သက်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့အရမ်းဘဲ စဉ်းစားနေတဲ့အကြောင်းအရာဖြစ် ပါတယ်။ ဤမေးခွန်းအတွက် ဖြေဆိုနိုင်ဖို့ရန် မိချိန်ပြည်နယ် အနေဖြင့် ဘယ်လို assessment လုပ်မလဲဆိုတဲ့အပေါ်မှာ အများကြီးမူတည်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ယခုလက်ရှိအနေအထားအရ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဧပြီလ ၁၃ ရက်နေ့တွင် ကျောင်းပြန်တက် ကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ထားခဲ့သည့်အတိုင်း ပြည်နယ် ၏စာမေးပွဲကို လေးပတ်လုံးလုံး ပြင်ဆင်ခြင်းမရှိဘဲ ဖြေဆိုကြ ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းသားများ ဤအခက်အခဲမှကျော်လွှားနိုင်ရန်၊ ဤအစီအစဉ်တွက် တာဝန်ရှိသော ပြည်နယ်ဝန်ထမ်းများထံသို့ ဒီပညာသင်နှစ်အတွက်သင်းလွှတ်ခွင့်တောင်းလျှောက်ကြမှာဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများ စာသင်ကျောင်းကိုပြန်လာသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့က သူတို့ကို ဝန်ထုတ်ပေးဖို့မဟုတ်ဘူး၊ ပြည်နယ်၏ assessment ဖြေ ဖြဆိုဖို့မဟုတ်ဘူး။ သူတို့ကို ဂရုစိုက်ဖို့ နှင့် ပြုစုဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

WBCK - အထက်ပါအချက်နှင့်ပတ်သက်သောသင့်ရဲ့စံစားချက်များကို တာဝန်ရှိသောပြည်နယ်ကိုယ်စားလှယ် နှင့် ပြည်နယ် လွှတ်တော်အမတ်ထံသို့ စာရေးတာဟာ အကောင်းဆုံးအခွင့်အရေးတရပ်ဟု ခန့်မှန်းမိပါသည်။

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - ကျောင်းသားများကိုယ်တိုင် ဤအခြေအနေမှာလွှတ်ငြိမ်းသောအခွင့်ရှိသင့်တယ်လို့ ကျွန်မ ထင်ပါတယ်။ ၎င်းနည်းလမ်းမှာ သူတို့ကို ဝန်ထုတ်မှလျှော့ချစေသည့်အကောင်းဆုံးနည်းလမ်းဖြစ်ပြီး၊ စာသင်ကျောင်းကို ပြန်လာကြသောအခါ ဤအရာအတွက်ကြောင့်နဲ့ စိတ်ဖိစီးမှုတွေရပြီး၊ ၎င်းတို့၏ ပညာရေးကို မထိခိုက်စေချင်ပါဘူး။ ကျွန်မ သိထားတာကတော့ မိချိန်ပညာရေးဌာနမှ Betsy DeVos ထံသို့ အကြောင်းကြားပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရှိပါသည်။ ကျွန်မ အနေနဲ့လည်း ကျွန်မတို့၏ ခေါင်းဆောင်များထံသို့ ဤစာဖြင့် ကျောင်းသားများအတွက် အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိနိုင်မရှိနိုင် မေးမြန်းထားပါသည်။

WBCK - ကျွန်ုပ်တို့ နောက်ဆုံးတွေ့ဆုံစဉ်က၊ ဤအချိန်ဆိုရင် STEM နှင့် Fremont စာသင်ကျောင်းတို့၏ အောင်မြင်မှု အကြောင်းကိုဆွေးနွေးကြဖို့ဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အခုချိန်မှာတော့ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အခြားစိတ်ဖိစီးမှု ကစားများ ကြုံ တွေ့ရသောကြောင့် မဆွေးနွေးတော့ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် သိချင်တာကတော့ မိဘများအနေဖြင့် ဤကျောင်းတွင် လျှောက်ချင် တယ်ဆိုရင် လျှောက်လို ရတယ်ဆိုတာ မှန်ပါသလား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - ဟုတ်ကဲ့။ မှန်ပါတယ်။ လျှောက်လိုရပါတယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ BCPS ဝက်ဆိုဒ် ကိုသွားပြီး၊ နောက် ပညာသင်နှစ်အတွက် BC STEM နှင့် Fremont နိုင်ငံတကာအထူးသင်ကြားသော ကျောင်းသို့ တက်ရောက်နိုင်ရန် အွန်လိုင်းကနေလျှောက်လိုရပါတယ်။ ကျွန်မတို့ ၏ Facebook စာမျက်နှာ နှင့် ဝက်ဆိုဒ် တို့တွင် Battle Creek အစိုးရစာ သင်ကျောင်း၏ အောင်မြင်မှုအကြောင်းနှင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုအကြောင်းများ၊ အစီအစဉ်များ၊ လှုပ်ရှားမှုများ စသည့်အကြောင်းအရာများ မျှဝေထားပါသည်။ COVID-19 ကကျွန်မတို့ကို ဆွဲမထုတ်နိုင်ပါဘူး။

WBCK – STEM နှင့် Fremont စာသင်ကျောင်းများတွင် နောက်လာမည့်ပညာသင်နှစ်တွင် အတန်းတစ်တန်းစီ တိုးချဲ့ သွားမည် ဆိုတာ ဟုတ်ပါသလား?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - ဟုတ်ကဲ့။ မှန်ပါတယ်။ STEM ကျောင်းတွင် ၆ တန်း နှင့် ၇ တန်း ဖြစ်ပါမည်။ ထိုနည်းတူ Fremont နိုင်ငံတကာအထူးသင်ကြားသောကျောင်းတွင် မူကြို၊ သူငယ်တန်း၊ ပထမတန်း၊ ဒုတိယတန်း နှင့် တတိယတန်း တို့ဖြစ်ပါမည်။

WBCK - အကယ်၍ လျှောက်လွှာ တင်သော လူဦးရေက သတ်မှတ်ထားသော လူဦးရေ ထက်များနေပါက၊ ဘယ်လိုလုပ်ဖို့ စဉ်းစားထားသလဲ၊ ဘယ်သူတွေက တက်ရောက်ခွင့်ရမှာလဲ?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - မနှစ်က နှင့် အတူတူဘဲဖြစ်ပါမည်။ ၎င်းမှာ မဲနှိုက်ယူမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကျန်တဲ့စာရင်း များကို တော့ စောင့်ဆိုင်းခြင်း မှာထားပါမည်။ Battle Creek အစိုးရစာသင်ကျောင်းတွင်တက်ရောက်နေသောကျောင်းသားများ အတွက် ဆက်လက်အာရုံစိုက်ပြီး လုပ်ဆောင်ရန်များစွာကျန်ရှိနေပါသေးသည်။ အခုချိန်မှာ Fremont နိုင်ငံတကာအထူး သင်ကျောင်း၊ BC STEM နှင့် အထက်တန်းကျောင်း သက်မွေးမှုပညာရေး(Career Academies) တို့ဖြင့် အစပြုခဲ့ကြပြီးဖြစ် ပါသည်။ ရှေ့ဆက်ပြီး ရင်ခုန်လှုပ်ရှားစရာမြောက်မြားစွာ တွေ့မြင်ရပါအုံးမယ်။

WBCK - အခြားဘာများပြောချင်တာရှိပါသလဲ၊ Kim?

မြို့နယ်ပညာရေးမှူး Carter - ကျွန်မ အနေဖြင့် မိသားစုများအားလုံးထံသို့ သင်တို့အတွက်အကောင်းဆုံးလုပ်ဆောင်ပေးနိုင် ဖို့ကြိုးစားနေကြပါတယ်ဆိုတဲ့အကြောင်း တစ်ခုဘဲပြောချင်ပါတယ်။ အယောက်စီတိုင်း ဘေးကင်းပြီး၊ လုံခြုံစိတ်ချစွာ နေထိုင်ကြမည်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ အကယ်၍ လိုအပ်တာရှိပါက၊ Battle Creek အစိုးရစာသင်ကျောင်းသို့ အရောက် လှမ်း ခဲ့ပါ။ သင့်အားကူညီပေးရန်အဆင်သင့်ဖြစ်ကြပါသည်။